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ÖVRIGT 

 

§ 12  Nämndens frågor och information från förvaltningen 

 

Inför sammanträdet hade Peter Öberg (L) lämnat in följande fråga om Mötesplats Fagersjö: 

 

Saxat ur demokratirådets möte 15 maj: 

 

Mötesplatsen  

Förvaltningen berättade att mötesplatsen för närvarande hyrs ut till privata tillställningar 

och att Kulturskolan planerar en aktivitet där i juni. Inom ramen för förvaltningens 

seniorverksamhet planeras en matlagningskurs för män. De aktiviteter som röstades 

fram i den första medborgarbudgeten är i princip slutförda.  

 

Frågor: 

1. Vad är kostnaden för mötesplatsen? 

2. Vem organiserar uthyrning till privatpersoner? 

3. Vem tar intäkter för uthyrning till privatpersoner? 

4. Vad är taxan för uthyrning ställt mot Farsta Föreningsråds pris? 

5. Som det är skrivet är det två planerade aktiviteter i mötesplatsen, kulturskolan och 

matlagningskurs för män. Är det allt som pågår/planeras förutom uthyrning? 

 

Förvaltningschefen svarade att kostnaden i dagsläget består av hyra, el, larm med mera och 

uppgår till cirka 200 000 kronor per år. Uthyrning till privatpersoner har skett en gång, till ett 

barnkalas. Förvaltningen har sagt nej till exempelvis 30-årsfester och liknade. Vid två 

tillfällen har lokalen hyrts ut till föreningar. Uthyrningen har organiserats av 

demokratisamordnaren.. Taxan har varit 100 kronor per tillfälle och förvaltningen tar in 

hyresintäkten. 

 

Planering och diskussion pågår kontinuerligt för att öka användandet och aktiviteterna i 

lokalen. Kulturskolan planerar för aktiviteter i juni samt verksamhet 1 gång i veckan under 

hösten. Biblioteket har en bokhylla med böcker för utlåning. Dessutom används lokalen av 

Cykelfrämjandet i samband med cykelkurser, Hjärt-Lungfonden planerar för yoga och 

förvaltningen planerar för fler sociala aktiviteter för äldre. Ambitionen har varit att 

föreningar i Fagersjö ska använda lokalen och även driva aktiviteter för de boende i 

Fagersjö, men intresset har varit lågt. 

 

Kjell Backman (S) ställde följande fråga om revideringen av det lokala utvecklings-

programmet, LUP (som behandlades inom ramen för tertialrapport 1 vid § 6): 

 

Varför vill stadsdelen revidera LUPen till att bara bygga en halv stadspark? .    

I det beslutade programmet Farsta Tyngdpunkt så ska man anlägga Farsta stråket, 

följande text är skriven: 
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- Farstastråket 

 

Befintliga parker rustas och kompletteras med nya parkytor för att bilda ett 

sammanhängande grönt stråk mellan Magelungen och Drevviken. Tillsammans med 

utvecklade strandpromenader bildas ett långt sammanhängande promenadstråk runt 

Farsta.Tyngdpunkt Farsta sker i samverkan mellan kommun, näringsliv och 

organisationer. 

 

Om stadsdelen vill revidera så tycker socialdemokraterna att man istället väljer att utöka 

området i Farsta stråket. Stråket bygger på att bygga ihop våra parker och då tycker vi 

att vi bygger ihop till  EN stadspark, Farsta stadspark som binder ihop sjöarna. Eftersom 

det är beslutat som en av de fyra huvud punkterna i Tyngdpunkt Farsta och mer 

information hittar man på länken http://vaxer.stockholm.se/omraden/tyngdpunkt-farsta/ 

 

Förvaltningschefen lämnade följande svar: ”I vår LUP som togs fram förra året så hade vi 

inte med några aktiviteter som skulle göras i samarbete med trafikkontoret, vi hade till att 

börja med fokuserat på andra områden. Nu vill vi utveckla vår LUP till att även omfatta 

sådant som trafikkontoret ansvarar för och ska bekosta. När trafikkontoret gör sina 

prioriteringar så tittar dom i de olika nämndernas LUP och har vi med aktiviteter som berör 

dem så kan dom lättare ta med oss i sina prioriteringar. 

 

Därför har vi tagit upp sådana delar som trafikkontoret ska bekosta, t.ex. den här delen av 

stadsparken. Den övriga delen av stadsparken som finns med i tyngdpunkt Farsta ska 

bekostas av exploateringsmedel. Därför lyfter vi inte den delen här.  

 

Det som finns med i programmet för Tyngdpunkt Farsta gäller naturligtvis fortfarande, men 

det är också väldigt långsiktigt. Den delen vi lyfter in i LUP vill vi ju ska komma igång 

snarast möjligt. 

 

Vi kommer kontinuerligt att revidera och uppdatera vår LUP med nya aktiviteter som är 

aktuella och där vi kan samverka med andra förvaltningar och bolag.” 

 

Malena Liedholm Ndounou (C) undrade om det finns möjlighet att påverka sträckningen av 

rekreationsstråket Fagersjö–Farsta strand. Ordföranden svarade att trafiknämnden har fattat 

ett inriktningsbeslut men att det fortfarande går att påverka inför genomförandebeslutet, och 

även under remissförfarandet. 

 

Stefan Back (L) frågade om kommunfullmäktige ännu har behandlat nämndens tidigare 

framställan om utvidgning av alkoholförtäringsförbudet I Farsta centrum. Förvaltningschefen 

svarade att fullmäktige ännu inte har fått ärendet på sitt bord. 

 

 

Ordföranden avslutade den öppna delen av sammanträdet. 

 

 


